
  

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  
Den 16. september 2024 fra kl. 17.30–20.00 

Susåskolen afd. Glumsø 

Tilstede:  

Fravær: Maria S. 

Gæst: Ivan Kisum (afdelingsleder) 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

173 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Punktet om specialundervisningsområdet forventes at komme på 
oktober-mødet 

174 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Ansættelser  

• Kort om økonomistyringen på BUU-området efter Komponent 
rapport – evt. tiltag på baggrund heraf 

• Hvis nyt informeres om budget 2025 

• Evt. Nyt omkring specialundervisningsområdet i Næstved 
Kommune 

• Ændring i bestyrelsen 
 

175 – 17.55-18.15 

Trivselsundersøgelse 2024 
(I) 
 

• Ivan Kisum deltager under punktet og informere om data fra 
Trivselsundersøgelsen i foråret 2024.   

• Hvad ser vi af tendenser i undersøgelserne, og hvordan er der 
arbejdet videre med resultaterne.  

 

176 – 18.15-18.30 

Brugertilfredsheds-
undersøgelsen 2024 
(I) 
 

• Ivan Kisum deltager under punktet og informere om data fra 
brugertilfredshedsundersøgelsen 2024.   
 

 Pause 

177 – 18.40-19.20 
Præsentation af 
kvalitetsprogram for 
folkeskolen 
(I/D) 
 

• Præsentation af regeringens kvalitetsprogram for folkeskolerne 

• Vedhæftet er oversigt over tiltag.  
 

 

178 – 19.20 -19.35 
Tema til bestyrelsesmøde 
(D) 
 

• I foråret 24, drøftede bestyrelsen om der skulle placeres et antal 
temapunkter på bestyrelsesmøderne i løbet af 24/25. 

• Her mulighed fir at komme med ønsker til temaer vi kan vende i 
bestyrelsen.  
  

179 – 19.35 -19.45 
Donationer 
(B) 
 

• Muligheden for donationer til Susåskolen – der orienteres om 
konkret henvendelse. 

• Bestyrelsen beslutter hvordan vi skal agere.     



  

180 – 19.45 -19.50 
Evt.  
 

• Emner til årsberetningen (½ års klummen) fra dagens møde? 

181 – 19.50 - 20.00 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

 
 

Punkter til kommende møder  • Præsentation af model for specialområdet i Næstved kommune, 
hvis det er klart 

• Budget opfølgning ved ledelsen, samt eventuelle 
investeringsønsker (Stine) 

• Dilemma – tema afklares på september-mødet 
• Nyt fra henvendelse om indeklima – har vi hørt noget? 
• Der udsendes 2 beretninger om året og den ene gør det ud for 

årsberetningen. Den første beretning sendes ud midt november 

og den anden start juni. Hvad der skal med i årsberetningen? 
• … 

 
 
 


